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Abstract (en)
The holding device (20) of a dispenser (1) is actuated by an actuating drive (30) which has at least one actuating cam (33) which continuously
engages in a curved path (34). The actuating cam (33) is provided directly on the actuating cap (19) for the dispensing actuation while the curved
path (34) is provided on the circumference of a mounting cap for the dispensing conveyor (3) so that no additional component is required to provide
the holding device (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfassungseinrichtung (20) einer Austragvorrichtung (1) wird durch einen Stelltrieb (30) betätigt, der mindestens einen ständig in
eine Kurvenbahn (34) eingreifenden Stellnokken (33) aufweist. Der Stellnocken (33) ist unmittelbar an der Betätigungs-Kappe (19) für die
Austragbetätigung vorgesehen, während die Kurvenbahn (34) am Umfang einer Befestigungskappe für den Austragförderer (3) vorgesehen ist, so
daß zur Schaffung der Erfassungseinrichtung (20) kein zusätzlicher Bauteil erforderlich ist. <IMAGE>
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